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ACORD DE PLE 

 
El Ple de l’Ajuntament, en sessió extraordinària de 14 d’abril de 2023, ha rebutjat la següent 
PROPOSTA D’ACORD: 
 
Posicionament del Ple per crear una comissió informativa especial d'investigació i 
estudi de les informacions derivades del correu electrònic enviat pel regidor Jesús 
Rodríguez Padilla a l'alcaldessa sobre presumptes irregularitats en decisions 
econòmiques relacionades amb les empreses SMATSA i SABA.  
  
El 20 de març l’alcaldessa va fer públic que cessava al que era fins aquell moment tercer 
tinent d’alcalde argumentant coaccions i un intent de condicionar decisions per part del 
regidor a l’executiu actual. Hores després el que fins llavors era tinent d’alcalde va fer 
pública en un comunicat l’existència d’un correu electrònic on es denunciaven presumptes 
irregularitats. Tot seguit, es va convocar una Junta de Portaveus extraordinària on es van 
explicar els motius que duien a aquesta expulsió tant del govern com del grup municipal 
socialista. 
 
En aquesta mateixa Junta de Portaveus, es demana una altra junta per poder llegir la 
denúncia judicial interposada per l’alcaldessa contra Jesús Rodríguez, la lectura del correu 
com a exercici de transparència. De la lectura del correu es constaten greus afirmacions 
que comprometen la bona fe dels responsables polítics i tècnics. 
 
Als correus, el regidor de govern fins aleshores argumentava la necessitat de trobar 
explicacions a suposades irregularitats que havia detectat, i volia saber per què s’havien 
pres decisions per part de l’alcaldia i dels tècnics que anaven en contra del que ell havia 
demanat després de rebre un suposat informe d’una empresa externa sobre el contracte 
d’Smatsa. Alhora, també demanava explicacions sobre les decisions preses amb relació a 
l’empresa Saba i que eren contràries al que ell havia demanat. 
 
Donat que el contracte de neteja que actualment porta la concessionària Smatsa està 
involucrat en una peça del cas Mercuri de corrupció per suposades irregularitats durant el 
concurs i la redacció dels plecs de condicions per afavorir una empresa determinada. 
 
Donat que a Sabadell el PSC ha estat involucrat de ple al cas Mercuri, ja que era el partit 
que tenia l’alcaldia amb Manuel Bustos, i atès que al seu govern hi havia, durant 12 anys, 
l’actual alcaldessa Marta Farrés.  
 
Donat que, com a servidors públics, els càrrecs electes hem tingut accés una informació 
parcial de l’existència de suposades irregularitats, tenim l’obligació d’arribar a la veritat, 
posar llum a la foscor i garantir, així, la transparència i el bon govern a la nostra ciutat. 
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Per tot l’anterior, el Ple adopta el següent 
 
  

ACORD 
 
Únic. Crear una Comissió Informativa Especial que investigui i estudiï les informacions 

sorgides al correu electrònic del regidor Jesús Rodríguez a l’alcaldessa Marta Farrés 
sobre presumptes irregularitats en decisions econòmiques relaciones amb les 
empreses Smatsa i Saba. 

 

   
Sabadell, a la data de la signatura electrònica. 
 
   
FIR$REG  FIR$SEGE_0 
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